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Emne: Spørsmål til møte i utval for miljø og samferdsle - status iverksetting prisreduksjon
Vedlegg: 
Spørsmål til samferdsledirektøren i møte i utval for miljø og samferdsle
 
Kva er grunnen til at ein ikkje har iverksatt prisreduksjonen i bompengeavtalen, kva er status for dette, og når vil
ein kunne iverksette prisreduksjonen?
 
Med vennleg helsing
 
Marthe Hammer
Gruppeleiar for SV i Vestland Fylkesting
Nestleiar utval for samferdsle og mobilitet, og medlem av fylkesutvalet
Tlf: 97672203
 


